

作者服务



作者在线投稿/查稿

专家服务



专家审稿



外审意见书下载

在线办公



主编办公



编辑办公

2021年 12期 刊出日期：2021-12-12

[上一期](#) [下一期](#)

☐ 全选



构建中国特色哲学社会科学

☐ 2022 年全球经济金融：结构性通货膨胀之剑和央行的挑战

Global Economy and Finance in 2022: the Sword of Structural Inflation and the Challenges for Central Banks

朱民, 徐钟祥, 巩冰, 李长泰

国际金融研究. 0(12): 3-13.

[摘要](#) (14)

☐ 去杠杆与实体企业金融资产配置*

Deleveraging and Financial Assets Allocation of Entity Enterprises

马永强, 张志远

国际金融研究. 0(12): 14-23.

[摘要](#) (7)

金融理论与政策

☐ 国际基准利率改革的宏观效应研究

The Study of the Macro Effect of International Benchmark Interest Rate Reform

陈卫东, 边卫红, 王淳

国际金融研究. 0(12): 24-33.

[摘要](#) (9)

☐ 提高金融市场化程度能否缓解地方政府债务对企业债务融资的挤出效应?*

Can The Improvement of Financial Marketization Alleviate the Crowding-Out Effect of Local Government Debt on Enterprise Debt Financing?

曲春青, 庄新颖

国际金融研究. 0(12): 34-43.

[摘要](#) (6)

环球金融

☐ 生命周期视角下全球实际利率决定的审视——供给与需求效应的对比分析*

Research on the Global Real Interest Rate Decision from the Perspective of Life Cycle——Comparative Analysis of Supply and Demand Effects

李雪, 王攀

国际金融研究. 0(12): 44-53.

[摘要](#) (7)

金融机构研究

☐ 银行竞争是否影响了企业出口表现?——来自中国的证据*

Does Bank Competition Affect Firm Export Performance?—Evidences from China

刘铠豪, 王嘉藩, 王雪芳

国际金融研究. 0(12): 54-63.

[摘要](#) (11)

☐ 互联网金融如何影响银行流动性创造——银行风险承担中介效应的实证检验*

How Internet Finance Affects Bank Liquidity Creation—An Empirical Study of the Intermediary Effect of Bank Risk-Taking in China

何运信, 洪佳欢, 王聪聪, 骆亮

国际金融研究. 0(12): 64-73.

[摘要](#) (49)

金融市场

☐ 人民币汇率传递、行业进口价格与进口定价能力*

Research on RMB Exchange Rate Pass-Through, Industrial Import Prices and Pricing Capacity on Imported Goods

曹伟, 冯颖姣, 陈煌杰

国际金融研究. 0(12): 74-83.

[摘要](#) (17)

公司金融

☐ 去杠杆政策是否影响企业绩效*

Dose Deleveraging Policy Affect Enterprise Performance

王学凯, 姜卫民, 谢庆

国际金融研究. 0(12): 84-93.

[摘要](#) (21)